
 

 

 

Številka: 900-68/2025 

Datum: 16. 4. 2025 

 

 

 

Z A P I S N I K 

23. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška MOL, ki je bila v torek, 25. marca 2025 ob 18.00 uri na 

sedežu Četrtne skupnosti Šiška, Kebetova 1, Ljubljana. 

Sejo je na podlagi sedmega odstavka 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical predsednik sveta 

Četrtne skupnosti Šiška g. Matjaž Slavko  Ilnikar. 

NAVZOČI ČLANI SVETA: Matjaž Slavko Ilnikar, Petra Blajhribar Kubo, Žiga Kosi, Tamara Krebelj, 

Beno Pehani, Vesna Petrič, Marjan Starc, Pavle Šijanec, Darja Zajc, Helena Marija 

Zupan, Bogdana Žagar Stelling, Ivan Šček. 

 

ODSOTNI ČLANI SVETA: , Saša Đorđević – opr., Damjan Jović – opr., Maja Selič – opr.,  Igor Marn 

– opr., Filip Slakan Jakovljević– opr.   

 

OSTALI NAVZOČI: Vanja Rotar – Združenje Spominčica, Žana Kovačič – Združenje Spominčica,  

                                    Sanja R. Ljubijankić, Urška Fajmut – obe SLS MU MOL                       

Seja se je pričela ob 18.00 uri v navzočnosti  članov sveta. Predsednik sveta je ugotovil, da je svet sklepčen 

in lahko prične s sejo.  

Predsedujoči dal na glasovanje predlog dnevnega reda: 

 

DNEVNI RED SEJE: 

1. Predstavitev Združenja Spominčica 

2. Pregled in potrditev zapisnika 22. redne seje Sveta ČS Šiška  MOL  

3. Seznanitev in potrditev zaključnega računa ČS Šiška za leto 2024 

- Poročilo realizacije izvedbenega načrta ČS Šiška za leto 2024 
4. Seznanitev in potrditev rebalansa proračuna 2025 ter osnutka proračuna 2026 in 2027 

5. Poročanje predsednika sveta ČS Šiška 

6. Pobude in predlogi  

7. Razno 

 

Navzočih je bilo 11  članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11  članov sveta. 

Za je glasovalo 11 članov sveta. 

Dnevni red je bil sprejet. 
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AD 1. 

PREDSTAVITEV ZDRUŽENJA SPOMINČICA 

Na sejo sta bili povabljeni predstavnici Združenja Spominčica  ga. Vanja Rotar in ga. Žana Kovačič z 

namenom predstaviti programe in delovanje organizacije. Ga. Vanja Rotar je v uvodu predstavila 

programe, ki jih pokriva organizacija. Cilj organizacije je obveščanje/ozaveščanje skupnosti ČS Šiška z 

aktivnostmi, ki jih ima organizacija. Hkrati je povzela kakšen je pristop do oseb z demenco. Besedo je 

prevzela ga. Žana Kovačič, ki je povedala, da si želi, da bi organizacija pridobila in vključila še več 

prostovoljcev. Po predstavitvi je g. Šček povedal svojo osebno izkušnjo, ki jo je imel ob srečanju osebe 

z demenco. G. Ilnikar se je ob koncu predstavite zahvalil predstavnicama Združenju Spominčica.  

AD 2. 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 22. REDNE SEJE SVETA ČS ŠIŠKA MOL 

 

Zapisnik seje so svetniki prejeli skupaj z vabilom na sejo.  

Predsednik je odprl razpravo o zapisniku 22. seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana.  

Ker razprave ni bilo, je dal predsedujoči na glasovanje: 

 

PREDLOG SKLEPA št. 1/23: 

 

Svet Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana potrjuje zapisnik 22. seje Sveta Četrtne 

skupnosti Šiška. 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za je glasovalo 11 članov sveta. 

SKLEP 1/23 je bil sprejet. 

Sejo je zapustila ga. Zajc. 

AD 3. 

 SEZNANITEV IN POTRDITEV ZAKLJUČNEGA RAČUNA ČS ŠIŠKA ZA LETO 2024    

- POROČILO REALIZACIJE IZVEDBENEGA NAČRTA ČS ŠIŠKA  

ZA LETO 2024 

 

Svet ČS Šiška je že na prejšnji seji seznanil in potrdil zaključni račun ČS Šiška za leto 2024 navezujoč 

se na dve poročili:  

- Poslovno poročilo, ki vključuje tudi poročilo o doseženih ciljih in rezultatih  

- Poročilo o realizaciji finančnega načrta neposrednega uporabnika. 
 

Svet ČS se mora seznaniti in potrditi še Poročilo o realizaciji izvedbenega načrta ČS Šiška za leto 2024, 

ki je del zaključnega računa ČS Šiška za leto 2024. 

Predsednik je odprl razpravo. 

Ker razprave ni bilo, je dal predsedujoči na glasovanje: 

 

PREDLOG SKLEPA št. 2/23: 

 

Svet Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana, se je seznanil in potrdil zaključni račun 

ČS Šiška za leto 2024. Sestavni deli sklepa pa so: 

-  Poročilo o realizaciji izvedbenega načrta ČS Šiška za leto 2024.  
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Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za je glasovalo 10 članov sveta. 

SKLEP 2/23 je bil sprejet. 

 

AD 4. 

SEZNANITEV IN POTRDITEV REBALANSA PRORAČUNA 2025 TER OSNUTKA 

PRORAČUNA 2026 IN 2027 

 

Predsednik je povedal, da v skladu z Odlokom o financiranju četrtnih skupnosti se v Mestni občini 

Ljubljana povečuje masa sredstev za sejnine na podkontih 402905 Sejnine in pripadajoča povračila 

stroškov ter 402999 Drugi operativni odhodki zaradi uskladitve njihove višine z županovo plačo.  

 

Predsednik je povedal, da razprava ni potrebna, ker je bilo odločeno na višjem nivoju.  

Predsednik je dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št. 3/23: 

 

Svet Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana, se je seznanil in potrdil rebalans 

proračuna 2025 ter osnutka proračuna 2026 in 2027. 

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za je glasovalo 10 članov sveta. 

SKLEP 3/23 je bil sprejet. 

AD 5. 

   POROČANJE PREDSEDNIKA SVETA ČS ŠIŠKA 

1. BELLEVUE 

Predsedujoče je povedal, da so svetniki in svetnice prejeli odgovor MOL Oddelka za urejanje prostora, 

Smatramo, da je informacija korektna in smo seznanjeni s trenutnim stanjem.  

 

Ga. Zupan je vprašala, kdo bo počistil kosovni odpad, ki je na privatnem zemljišču. G. Ilnikar je 

povedal, da bo MOL pozval inšpekcijo oz. lastnika, da odstranijo kosovni material.  

 

 

 

2. ARSO – MERILNA NAPRAVA 

 
Predsedujoči je povedal, da je svetnik Pehani podal pobudo za pregled naprave ARSO na Celovški cesti, 

ki je preglasna. Odgovor ARSA so svetnice in svetniki prejeli po e-pošti: 

''Merilna postaja na Celovški cesti, ki povzroča hrup, je v lasti Agencije Republike Slovenije za okolje 

(ARSO). Trenutno še ugotavljamo vzrok težav in vam zagotavljamo, da bomo poskrbeli, da hrup ne bo 

več moteč. V naslednjem tednu je načrtovan obisk serviserja, ki bo izvedel pregled merilne opreme.'' 

G. Pehani je povedal, da manj ropota, vendar so še vedno prisotne vibracije. Predsedujoči je povedal, da 

se v primeru še prisotnega ropotanja sporoči. 
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3. PREJETI ODGOVORI OGDP MOL 

 

A) Predsedujoči je povedal, da je na prejšnji seji bil sprejet sklep, da se pobuda Neprimerno parkiranje 

na Tugomerjevi in Pavšičevi ulici posreduje na OGDP.  

Prejeli smo odgovor: 

''Postavitev novih količkov je predvidena na pločniku na križišču Sternenove ulice in Pavšičeve ulice ter 

na križišču Sternenove ulice in Scopolijeve ulice. Pri naslovu Tugomerjeva ulica 13 novi količki niso 

predvideni, saj je ob pločniku na vozišču zarisana kolesarska steza, ki jasno prepoveduje parkiranje na 

tem delu.''  Odgovor OGDP bodo svetniki prejeli po e-pošti.  

V razpravi so sodelovali g. Šijanec, ga. Zupan, ga. Krebellj. G. Šijanec je povedal, da se na omenjenih 

ulicah nekateri ne držijo reda. Predsedujoči je povedal, da je potrebno situacijo spremljati. G. Šijanec je 

še povedal, da je med enosmernimi ulicami narejen red, tudi na parkirnih prostorih.  

 

B) Predsedujoči je povedal, a je bil na prejšnji seji sprejet sklep, da se pobuda Neprimerna grbina na 

Tugomerjevi ulici posreduje na OGDP.  

Prejeli smo odgovor: 

''Na mestu pri naslovu Tugomerjeva ulica 14, kjer je trenutno postavljena kratka grbina, je predvidena 

postavitev daljše grbine. Projektni načrt za gradbeni poseg je v fazi izdelave''.   Odgovor bo svet ČS 

Šiška prejel tudi po e-pošti. 

 

C) Na prejšnji seji je bil sprejet sklep, da se pobuda Neprimerno parkiranje na Vodnikovi cesti (Ilirija) 

posreduje na OGDP.  

Prejeli smo odgovor: 

''Postavitev količkov ni v planu, predlagamo, da se obrnete na mestno redarstvo''.  Odgovor bo svet ČS 

Šiška prejel tudi po e-pošti. 

G. Šijanec je povedal, da je na tem območju parkiranje še vedno neurejeno – parkiranje je tudi po 

pločnikih. G. Starc je že večkrat opozoril o situaciji tudi policiste. Svet ČS se ne strinja z odgovorom 

OGDP, hkrati so podali predlog za odgovor. Predsedujoči je povedal, da bomo poslali mail na OGDP, da 

z omenjenim odgovorom nismo zadovoljni in naj se najde rešitev, oz. naj se poostri nadzor in ogradi z 

fizičnimi preprekami. 

Seje se je udeležila ga. Petrič. 

 

D) Na prejšnji seji je bil sprejet sklep, da se Predlog za sanacijo odseka kolesarske steze na Vodnikovi 

ulici posreduje na OGDP.  

Prejeli smo odgovor:  

''Danes naročena ureditev omenjenega odseka.''  Odgovor bo svet ČS Šiška prejel po e-pošti. 

Predsednik je povedal, da obvešča svet ČS v vednost, da bomo izločili iz sklepov imena in priimke 

svetnikov, ker se že pred razpravo o prejetih pobudah omeni pošiljatelja pobud. Imena občanov, ki oddajo 

pobude ne navajamo v sklepih zapisnikov zaradi GDPR uredbe.  

 

4. ČISTILNA AKCIJA ZA LEPŠO LJUBLJANO OD 22. 3. (DAN VODE) DO 22. 4. 2025 (DAN 

ZEMLJE).  

Akcija je že v teku. Na sedež ČS Šiška je bil dostavljen je bil dostavljen material. Društva so bila pozvana, 

da prevzamejo material in nas obveščajo o izvedbi čistilnih akcij.  

Turistično društvo Koseze in Društvo prijateljev mladine Ljubo Šercer v okviru akcije za lepšo Ljubljano 

vabi občane na čistilno akcijo koseškega Bajerja in v Borštu bo v četrtek 27. 3. 2025. Zbirno mesto bo ob 

17.00 uri na obali Koseškega bajerja na koncu Kmečke poti. Prav tako se bodo čistilne akcije udeležili 

naši taborniki Rod dobre volje. 
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5. DRUŠTVO SENIOR – OBVESTILO 

 

Društvo Senior in učenci OŠ Valentin Vodnik nas je obvestilo, da bodo Dan za spremembe izvedli 

prostovoljne akcije pod okriljem Slovenske Filantropije. Skupaj se bodo odpravili na sprehod do 

Koseškega Bajerja, kjer bodo izvedli program telovadbe, petje, druženje, likovno delavnico…vključene 

bodo različne generacije. Zbirno mesto pred OŠ Valentina Vodnika 3. 4. 2025 (nasproti Koseške tržnice) 

ob 9.00 uri. Vljudno vabljeni. Vabilo bodo svetniki prejeli po e-pošti 

 

6. ČRNA ODLAGALIŠČA 

 

Prejeli smo informacijo, da je za črna odlagališča na parcelah, ki so v lasti MOL pristojen inšpektorat, ki 

si situacijo ogleda in izda odločbo izvajalcu Snaga, ki območje nato očisti. V primeru opažanja divjih 

odlagališč, se naproša, da se najprej preveri lastništvo in če je v lasti MOL, pošlje zadevo direktno na 

info.inspektorat@ljubljana.si.  

 

7.  KOORDINACIJA Z ŽUPANOM DNE 4. 3. 2025 

Koordinacije se je udeležil predsednik ČS Šiška. Četrtne skupnosti so predstavile 3 najbolj uspešne 

izvedbene projekte za realizacijo. 

Koordinacije se je udeležil predsednik ČS Šiška. Četrtne skupnosti so predstavile 3 najbolj uspešne 

izvedbene projekte in 3 projekte za realizacijo. 

 

8. KOORDINACIJA Z PODŽUPANOM DNE 20. 2. 2025 

 

Predsednik sveta ČS se koordinacije žal ni mogel osebno udeležiti zaradi drugih neodložljivih zadev, zato 

se je koordinacije udeležila svetnica ga. Petrič. Aktualna tema je bila predstavitev skrbi za osnovno 

zdravstveno dejavnost v MOL s strani direktorice zdravstvenega doma Ljubljana, dr. Antonije Poplas 

Susič, dr. med., spec., z naslovom ZD Ljubljana in skrb za osnovno zdravstveno dejavnost v MOL.  

Predsednik je predal besedo ga. Petrič, ki je povedala, da so na sestanku govorili predvsem o statistikah. 

Govorili so o načinih kako privabiti specializante ter jih zadržati. Povedala je, da imajo problematiko 

glede kadrov ter pomanjkanju kapacitet. Povedala je, da se bo kmalu zgradil nov ZDL na Metelkovi. Ga. 

Petrič je izpostavila, da je problem predvsem v komunikaciji med zaposlenimi in pacienti. 

Predsednik se je za poročanje zahvalil ga. Petrič in odprl razpravo. 

V razpravi so sodelovali g. Ilnikar, g. Petrič, ga. Žagar Stelling, ga. Zupan, g. Pehani. 

Sejo je zapustil g. Šček. 

 

Po razpravi je predsedujoči dal na glasovanje: 

 

PREDLOG SKLEPA št. 4/23: 

Svet Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana se je seznanil s poročilom predsednika sveta 

ČS Šiška. 

 

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za je glasovalo 10 članov sveta. 

SKLEP 4/23 je bil sprejet. 

Sejo je zapustil g. Kosi. 

mailto:info.inspektorat@ljubljana.si
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AD6  

 

POBUDE IN PREDLOGI 

 

1. OBRAVNAVA PREJETIH POBUD IN PREDLOGOV 

Do datuma sklica seje so pisne pobude posredovali ga. Žagar Stelling, g. Pehani in občanka. Pobude so 

svetnice in svetniki prejeli s sklicem seje.  

G. Kosi je zapustil sejo. 

Glede prejete pobude svetnika g. Pehanija glede ureditve podhoda pri kinu Šiška je predsednik povedal, 

da je to bilo že posredovano v obravnavo kot predlog enega izmed treh projektov, ki so bili posredovani 

na MOL za realizacijo v letu 2025.  

Prejete pobude svetnice ga. Žagar Stelling so bile obravnavane na seji. Predsedujoči je predal besedo ga. 

Žagar Stelling, da poda obrazložitve svojih predlaganih pobud. 

 

Predsedujoči je predlagal, da glede na to, da ta pobuda vključuje tlakovani del in zelenico, da se obvesti 

upravnika objekta, da na zboru etažnih lastnikov poda predlog za rešitev. Glede tlakovanega dela pločnika 

kjer zastaja voda pa je predlog, da se posreduje pobuda na OGDP MOL. 

Predsedujoči je odprl razpravo o pobudah. 

Ker razprave ni bilo, je dal predsedujoči na glasovanje: 

 

PREDLOG SKLEPA št. 5/23: 

 

Svet Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana je sprejel sklep, da se pobuda svetnice 

sprejme in posreduje na pristojno službo MOL. Pobuda se nanaša na prehod za pešce na 

Rakuševi ulici, da se na prometni znak namesti utripajoče lučke; enako v nasprotni smeri vožnje. 

 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 

Za je glasovalo 9 članov sveta. 

SKLEP 5/23 je bil sprejet. 

 

PREDLOG SKLEPA št. 6/23 

Svet Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana je sprejel sklep, da se pobuda svetnice 

sprejme in posreduje na pristojno službo MOL. Pobuda se nanaša na prehod za pešce na Rakuševi 

– popraviti poškodovano vozno oviro.  

 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 

Za je glasovalo 9 članov sveta. 

SKLEP 6/23 je bil sprejet. 

 

Predsedujoči je predal ga. Žagar Stelling besedo, da obrazloži naslednjo svojo oddano pobudo. 

Ga. Žagar Stelling je obrazložila pobudo glede izvira na cesti Pod hribom. 

G. Ilnikar je še predlagal redno čiščenje, ker se v primeru naliva posledično z listjem zamaši, zato je 

potrebno redno vzdrževanje.  

Predsedujoči je odprl razpravo o pobudah. V razpravi so sodelovali ga. Žagar Stelling, g. Šijanec,  

g. Ilnikar. 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje: 
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PREDLOG SKLEPA št. 7/23: 

Svet Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana je sprejel sklep, da se pobuda svetnice 

sprejme in posreduje na pristojno službo MOL. Pobuda se nanaša na izvir vode na cesti Pod 

Hribom. Svet ČS Šiška predlaga: 

- Da se očisti in zaščiti potoček pred zajetjem ter pregleda ''pot'' potočka ter stare cevi. 

- Da se vsaj 4x letno naredi analiza mikrobioloških, kemijskih in drugih potrebnih 

parametrov. 

- Da se objavi analiza izvirov v reviji Ljubljana in na tabli ob izviru. 

 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 

Za je glasovalo 9 članov sveta. 

SKLEP 7/23 je bil sprejet. 

 

Do sklica seje je bila prejeta pobuda občanke, ki jo je svet ČS prejel kot gradivo. Pobuda se nanaša na 

Gotsko ulico v Šiški, kjer občanka navaja, da bi bilo smotrno uvesti časovno omejeno parkiranje s 

parkomati ter sistem SI3 z dovolilnicami.  

Predsedujoči je odprl razpravo o pobudi.  

Ker razprave ni bilo, je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št. 8/23: 

Svet Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana je sprejel sklep, da se pobuda občanke 

sprejme in posreduje na pristojno službo MOL. Pobuda se nanaša na parkiranje na Gotski ulici v 

Šiški, kjer se predlaga zaris parkirnih avtomatov, sistem SI3 ter možnost pridobitve letne 

dovolilnice MOL. 

 

 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 

Za je glasovalo 9 članov sveta. 

SKLEP 8/23 je bil sprejet. 

 

AD7  

 

       RAZNO 

 

1. Od ČS Dravlje smo prejeli v seznanitev dopis občana glede novogradenj v Šiški in Dravljah. V to 

korespondenco je bila vključena naša svetnica ga. Blajhribar Kubo. Dopis občana je bil po nam znani 

informaciji posredovan na Mestni svet MOL, kjer naj bi zadevo obravnavali. Seje mestnega sveta se je 

udeležila naša svetnica, kateri je predsedujoči predal besedo. Svetnica je člane sveta ČS seznanila z 

dopisom občana. 

G. Blajhribar Kubo je predlagala, da bi ČS Šiška lahko apelirala na Mestni svet, da se gradijo pošte, 

banke, vrtci in ne samo stolpnice zaradi preobremenjenosti naselja. 
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2. Od društva prvih posredovalcev smo prejeli vabilo za sodelovanje. V Društvu prvih posredovalcev so 

v sodelovanju z Lidlom Slovenija (na Toplarniški cesti) pričeli z vseslovensko akcijo zbiranja odpadnih 

plastenk, ki poteka od 10. marca  do 30. septembra 2025. Akcija je v preteklosti že potekala in sicer v 

sodelovanju z Junaki 3. nadstropja, ki so zbrali več kot milijon plastenk in prispevali k zmanjšanju 

plastičnih odpadkov v okolju. 

 

Cilj letošnje akcije je s sredstvi od prodaje materiala iz zbranih plastenk in dodatno donacijo Lidla 

Slovenija podpreti delovanje našega društva in omogočiti nakup defibrilatorjev (AED) za prostovoljna 

gasilska društva in gorske koče, ki AED še nimajo. Ti so ključni pri reševanju življenj ob nenadnem 

srčnem zastoju, saj jih lahko uporabljajo tudi posamezniki brez zdravstvene izobrazbe. Hiter začetek 

oživljanja lahko kar štirikrat poveča možnosti za preživetje. Predsedujoči je predal besedo svetu ČS  

Šiška.  

V razpravi so sodelovali vsi prisotni člani sveta ČS. 

Svetnice in svetniki so bili mnenja, da bi bil potreben celotni pristop k zbiranju sredstev za nakup 

defibrilatorja.  

 

3. Ga. Žagar Stelling je podala še informacijo da je bila dne 8.3.2025 na sestanku, kjer je podžupan g. 

Rok Žnidaršič predstavil Vizijo Ljubljane vključno z razvojem železnice. Na vprašanje svetnice o objektu 

na LPP iz leta 1932 je podžupan zagotovil, da ostaja in da je bila podana vloga za zaščito kot tehnični 

spomenik. Ga. svetnica je povedala, da bi svet ČS lahko podal predlog programov na omenjeni lokaciji 

– Remiza (LPP).  

 

Dnevni red 23. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška Mestne občine Ljubljana je bil izčrpan in 

predsednik je zaključil sejo ob 19.45 uri. 

 

Zapisali: 

Urška Fajmut in Sanja R. Ljubijankić 
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